
From: "Piotr Dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr>
To: "Judyta Szlendak" <judytaszlendak@wp.pl>

Date: 2011-09-27 18:35:33
Subject: RE:

Droga Pani, 

Dziekuje za e mail. Mam nadzieje ze juz po grypie. Ale dlaczego sie Pani nie szczepi? Ja szczepie 
sie od trzydziestu lat i od trzydziestu lat nie bylem juz wiecej chory na grype. 

Pan z Muzeum sztuki nowoczesnej oczywiscie nie odezwal sie i nie mialem na ten temat zadnych 
zludzen. Ci ludzie nie cierpia sztuki Mistrza i nie kiwna palcem. 

Natomiast napisze do pani Zbinkowskiej. 

Jest propozycja umieszczenia nestepnych trzydziestu obrazow Beksinskiego w Zamosciu. Jest to 
propozycja powazna, w ktorej juz rozmawialem z prezydentem tego miasta, panem Zamoyskim. Lecz 
co do Warszawy nadal warto sie starac bo to byloby najlepsze wyjscie. Jednak z naszych zabiegow 
nie chcialbym robic medialnego wydarzenia, bo mozna sobie przy takiej akcji porobic sporo wrogow a 
i tak jest juz ich sporo. 

Bede Pania informowal o odpowiedzi pani Zbinkowskiej. 

Zaproszenia na wernisaz 7go listopada na 18-ta bede i dostarcze ich Pani kilka. 

Pozdrawiam serdecznie i klaniam sie nisko Wam obojgu 

Piotr Dmochowski 

-----Message d'origine----- 
De : Judyta Szlendak [mailto:judytaszlendak@wp.pl]  
Envoyé : lundi 26 septembre 2011 15:31 
À : p.dmochowski 
Objet :  

Witam serdecznie 

Proszę wybacz że tak długo się nie odzywałam jednak mocno przechorowałam swoje przeziębienie. 
W czasie ostatniego dnia Pana wizyty w Warszawie miała skontaktować się z Panem radna Dorota 
Zbińkowska której podlega muzeum historyczne, jednak ja nie mogłam tego dnia się do niej 
dodzwonić więc z góry przepraszam. 
Teraz wróciłam do sił by dalej ciągnąć temat. 
Czy ten Pan który był na spotkaniu w biurze kultury odzywał się do Pana? Czy była już jakas 
informacja? Pytam dlatego że jesli nie ,to mogę to przyspieszyć, oczywiście za Pana przyzwoleniem. 
Dodatkowo proszę o informację nt. wystawy która ma się odbyć niedługo. To będzie 7.11.2011? Czy 
będzie Pan miał jakies zaproszenia na tą wystawe? Pytam dlatego ze chciałabym wręczyć kilka 
zaproszen takim VIP-om :)jesli Pan ich nie przewiduje to czy mogę takie przygotowac? Dodatkowo 
miałabym pytanie  
dotyczące tego czy można z Pana oferty dla m.st. Warszawy zrobić pewnego rodzaju newsa żeby 
pospieszyć sprawę(jak czyms interesują się media newsowe to jest to sprawa do szybkiego 
załatwienia tym bardziej przed wyborami) Jesli Pan nie chce takiej promocji to zrozumiem i będę 
starała się inaczej to pospieszyć. Poniżej pisze Panu mail do Pani Doroty Zbińkowskiej-jak mówiłam 
ona jest wielką entuzjastką i wiem że chciałaby uzgodnić z Panem tą ofertę jak najszybciej. 
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dorota.zbinkowska@mhw.pl 
Czekam na respons 

Pozdrawiam Państwa serdecznie 
Judyta Szlendak 
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